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Vidlák 23 března, 2023

Dvojí kilometr
litterate.cz/dvoji-kilometr

Asi jste už všichni zaznamenali nejnovější vládní kauzu se kterou

přišel bývalý šéf Úřadu práce Najmon. Zveřejnil nahrávku na které s

ním Ministr práce a sociálních věcí ukončuje pracovní poměr.

Nahrávku si můžete poslechnout, přepisy si můžete přečíst,

komentářů je plný internet, takže si snadno můžete udělat názor,

jestli pravdomluvný a čestný Jurečka hledá řešení, jak se s vysokým

úředníkem domluvit a nebo zda ho kombinovaně vydírá a zároveň

uplácí.

Pro všechny líbodémo šťouraly jen podotýkám, že nemůžete zároveň

říkat, že jste s podřízeným úředníkem nespokojen a zároveň mu

nabízet zlatý padák. Buď jedno nebo druhé. A pokud úředník

nepřijme takový návrh, nemůžete mu vyhrožovat profesní likvidací.

Když si vzpomenu, že Topolánek musel skončit, protože řekl v

rozhovoru, že Fischer jako žid uhne a Slámečka jakožto gay uhne

taky… To byly časy, co? Nebo takový Drobil…

Dneska jsme samozřejmě v úplně jiné situaci. Dnešní vláda je vysoce

morální a všechno, co řekne, je jen metafora. Když Fiala mohl strašit

tím, že jsme ve válce a nic to neznamenalo, proč by Jurečka nemohl

vydírat a uplácet vysokého úředníka a také to nic neznamená. Co je

dovoleno Jovovi, není dovoleno volovi, takže Babiš samozřejmě nic
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podobného nesměl udělat ani náznakem, protože Minář už by stavěl

pódium a dělal demonstrace. Teď samozřejmě sedí doma a hladí

polštářek se Zelenským, protože ví, že demokracie je v nejlepších

rukách.

A to je to první, na co chci dneska upozornit. Bez ohledu na to, zda

Babiše máte rádi nebo nemáte, Andrej si prostě nikdy nemohl dovolit

ani náznak toho, co si mohou dovolit dnešní vládní papaláši. Všichni

po něm šli. Kdyby se objevila podobná nahrávka, spustilo by se

mediální peklo a neodpustili by mu to ani jeho vlastní voliči. Babiš to

samozřejmě ví a tak se vždycky choval velice opatrně. A to je také

jeden z důvodů, proč měl omezenější akční rádius. Já vlastně nevím,

jestli ten Najman letěl, protože byl jako většina vysokých úředníků

prostě neschopný a nebo to byla pomsta, ale vím, že Babiš by ho

prostě takhle vyhodit nemohl. Jurečka může.

Babiš ani zdaleka nebyl ohrožením státu, protože ohledně něj se

novináři chovali spíš jako hlídací vrrrci demokracie, než jako psi. A

jeho voliči by mu ledacos neodpustili. Jurečka je naopak úplně

bystostným ohrožením, ani ne tak proto, co dělá, ale že mu to projde.

Příště udělá ještě něco horšího. V jeho případě jsou méééédia

naprosto v klidu a nemají důvod zasahovat. Proto byl Babiš stokrát

lepším premiérem než Fiala. Protože mu nikdo nic neodpustil.

Další, co chci vypíchnout, je ta vysoká politická kultura… Ministr

přijde za vysokým úředníkem a ten si rozhovor raději nahraje… Je

mu asi předem jasné, o co půjde, je mu jasné, jak to bude vypadat a je

mu také jasné, že je v tom sám, protože Jurečkům je v poslední době

hodně dovoleno. A tak se pojistí, protože dneska má každý v kapse

foťák, kameru a diktafon v jednom.

Mimochodem… Vítku… tohle byla taky dezinformační nahrávka?

Jako to video ze zásahu na schodech do muzea? Které sice bylo

autentické, natočené na místě, ale přesto dezinformační, protože se ti

nelíbilo? Co říkáš teď? Taky dezinformace?



3/4

Tedy, já jsem v životě zažil celou řadu nepříjemných jednání. Také

jsem se musel obhajovat, také jsem stál proti mnohem mocnějším

šéfům a někdy ve mně byla malá dušička… ale nikdy mě nenapadlo,

že bych si to nahrál. Žádného svého šéfa jsem nepovažoval za tak

Jurečkovatého, abych se potřeboval pojistit nahrávkou.

Samozřejmě žádné odvolávání ministra nebude. Koalice visí na

vlásku. Kdyby se jim rozpadla, tak by to tak přeoralo politickou

mapu, že by to už nikdo nedal dohromady a příštích dvacet let by se

do sněmovny nikdo z nich nepodíval. Ani náhodou. Tihle hoši jsou si

souzeni od začátku až do hořkého konce. Už před volbami bylo

vyvinuto velké úsilí na mnoha frontách, aby se dali dohromady. Od

Milionu chvilek až k Ústavnímu soudu. Jsou spolu spojeni tak pevně,

že se navzájem stáhnou ke dnu, jako se to stalo za finanční krize v

roce 2008. Mají spolu zapletenou velmi hustou a neprostupnou síť

závazků, ze kterých se nevyvléknou, i kdyby chtěli. Navíc toho hodně

naslibovali v cizině a leckdo si hodně slibuje od nich.

Ale pro nás je to jedině dobře. Ani deset Márů Prchalů neudělá pro

Babiše tolik, jako jedna nahrávka s Jurečkou. I kdybych tady dával

denně pět článků o tom, jaký je Fiala škůdce země, tak mi lidi neuvěří

tak snadno, jako to dokáže hláška o tom, že Fiala nestrašil, jen dělal

metafory. Když Fiala bezmyšlenkovitě pokryl trestný čin svého

ministra, udělal víc než rok mého psaní.

Ten dvojí metr už se dávno mění ve dvojí kilometr.

Jindro Rajchle, asi bychom se měli začít stydět… Už měsíce dřeš,

abys lidi vyburcoval, abys je přivedl na Václavák, abys jim vysvětlil,

co je u nás špatně a že nás tahle vláda vede přímočaře do záhuby,

organizuješ autobusy i koordinátory, jezdíš do regionů… A vidíš…

jednomu Najmonovi na to stačilo zapnout tlačítko REC na telefonu.

Jurečka nám demonstraci v podstatě už svolal.
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Tak co intervjuci? Stále v klidu? Takhle hlídáte demokracii? Železný

je na nemocenské a asi to nemá kdo dělat. Víte hoši, jestli to takhle

budete dělat, dřív nebo později si národ řekne, že jste pro demokracii

naprosto zbytečná instituce. Novinář, který hlídá jen Babiše, je této

zemi úplně na nic.

 

 


